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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy a fagyhalálról szóló érzéketle n
statisztikai bejegyzésként az idei évben az egyedüli elfogadható szám, azaz a 0
szerepeljen?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Belügyminisztérium közleményében olvastam, hogy több mint kétezer önkormányzat nyert
a tüzelőanyag-pályázaton, amely programra az idei évben a minisztériumi, fejezeten belül i
átcsoportosítás eredményeként összesen négymilliárd forint állt rendelkezésre .

A támogatás kétségkívül nagy segítséget jelent az önkormányzatoknak, hogy a
legrászorultabbaknak a téli fagyok `beköszöntével tüzel őanyagot tudjanak biztosítani .
Örömteli, hogy az erről szóló döntés időben megszületett, így az önkormányzatoknak van
idejük a tűzifa megvásárlására és kiszállítására.

Tanulva a múlt évi szokatlan kemény télb ő l, sokan már évközben megpróbáltak gondoskodn i
a szükséges tűzifáról, aminek következményeként lecsökkentek az erd őgazdálkodások
eladható készletei, a vegetációs időszak utáni fakitermelések pedig még csak most indulnak .

Mondhatja, hogy nem minden felvetésemre a Belügyminisztérium az illetékes, de a tűzifa
kapcsán minden fórumon kötelességemnek érzem elmondani, hog y

- csökkenteni kell a tűzifa áfáját;
- szakszerű erdőgazdálkodással növelni kell a hazai erd őterületek arányát ;



- a törvény szigorával fel kell lépni az illegális fakitermelések, különösen a
szakszerűtlen tarvágások és erdő irtások ellen ;

- Ellenőrizni kell, hogy a megpályázott téli tüzel ő valóban a rászorultakhoz kerüljön, és
ne vesszen el az önkormányzatok bürokratikus útveszt ő iben. Történt az elmúlt
években előremutató változás ezen a téren, az irány jó, ugyanakkor számos helye n
ügyeskednek a kiszállított m 3 mennyiségével, továbbá a potenciális jogosultak eg y
része nem tud a tűzifaprogramról, míg mások a valós életkörülményeiket tekintve nem
is lennének jogosultak kedvezményes áron megvásárolni a téli tüzel ő t .

Tisztelt Miniszter Úr !

A helyzet úgy áll, hogy a fagy nem válogat sem nemre, sem származásra, sem politika i
hovatartozásra. Áldozatait évről-évre egyaránt szedi a legkülönfélébb emberek közül . Az
Alaptörvény Nemzeti hitvallása szerint valljuk, hogy az emberi lét alapja az emberi méltóság .
Magyarország jogrendszerének az alapja szerint is az emberi méltóság sérthetetlen, minden
embernek joga van az élethez és az emberi méltósághoz .

Magára valamit is adó közéleti szereplő, legyen ellenzéki vagy kormánypárti ,
véleményformáló civil vagy a döntési mechanizmusokra közvetlen ráhatással bíró miniszter ,
nem nyugodhat bele abba, hogy Magyarországon akár egy embernek is az életéért kellje n
küzdenie az elviselhetetlen faggyal szemben .

Kérem, lehetőségeihez mérten tegyen meg Ön is mindent annak érdekében, hogy a
fagyhalálról szóló érzéketlen statisztikai bejegyzésként az idei évben az egyetlen elfogadható
szám, azaz nulla szerepeljen! Ennek elérése érdekében milyen új intézkedéseket léptette k
életbe, megítélése szerint a fagyhalálok megelőzése kapcsán milyen felelősség hárul a
Belügyminisztériumra?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. október 12 .

S eider Tamás
Jobbik IVagyarországért Mozgalo mgY

Tisztelettel,
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